
 

Protokoll lagledermøte 2- 2018 
 
Møtte lag: Nordhordland, Voss, Hardanger, Askøy, Arna, Sogn, Osterøy, BOT, Kvinnherad, Firda. 
 
Møtte forbund: Jan Gjennestad, Terje Natland, Johnny Skjoldal, Kato Bruland, Thomas Tuft (vara) 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
Andre: Ole Ingebrigtsen (leder ponniutvalg), Maiken Pedersen (leder ungdomssamling) og Atle L. 
Hansen (daglig leder Bergen Travpark). 
 
 
Sted: VIP rommet, Bergen Travpark. 
Tid: Onsdag 30.05.18 kl.18.30 
 
 
Saksliste 
 

1. Lystavle 
7 lag har sendt inn svar. Vi har fått inn totalt 188 000 kr. Forbundssekretæren sender ut 
purring til de andre lagene som ikke har svart. 
 

2. Navn på løp på Bergen Travpark 
Daglig leder har kun fått inn forslag fra Arna Travlag. Oppfordrer de andre travlagene til å 
sende inn en liste over navn i sine lag. Forbundssekretær sender ut en ny oppfordring til 
lagene. Obligatorisk svarfrist 30 juni. 
 

3. Til-Start for eldre 
Thomas Tuft informerer om status for Til-Start for eldre. Forbundet sender ut informasjon på 
mail til alle medlemmene.  

 
4. Status ny bane Voss 

Knut Dagestad forteller om status på Voss Travbane og har med bilder. Voss Tråvlag ønsker 
bistand fra de andre travlagene da dette er et stort prosjekt og de trenger alle midler de kan 
få. Banen er kommet langt og skal være kjørbar til høsten. Oppfordrer lagene til å ta dette 
opp i sine styrer om de har mulighet til å bidra.   
 

5. Status ponnitrav 
Lederen i ponniavdelingen forteller om aktiviteter som skjer i ponnimiljøet. 25 lisensierte 
kusker og godt miljø. Ønsker flere instruktører. Ønsker å ha travskole. Kommer nye 
ponnikusker til hele veien. Ønsker starttid nærmere første løp slik at det er flere tilskuere. 
Forbundsleder tar opp tidspunkt på ponniløp på landsråd. Sende ut en mail til alle 
forbundene om ponniløpene, slik at vi kan sende en samlet mail til DNT.  
 

6. Status Travskole 



Forbundslederen informerer om status. Informerer også om hvordan det går med 
travskolene rundt om i landet. Tilbakemeldinger er at den personen som skal drifte den 
skolen må være den riktige personen. Bergen Travpark og forbundet følger Trav2020 om at 
det skal være en travskole på alle landets travbanen innen 2020 og jobber kontinuerlig med 
prosjektet. 
 

7. Status ungdomsgruppe 
Lederen i ungdomsgruppen forteller om status i ungdomsgruppen og hva de har holdt på 
med, og hva planer de har fremover. De prøver å ha et møte hver måned og et temamøte 
annen hver måned. Det jobbes godt i gruppen, men de sliter litt med motivasjonen til 
dugnad. 
 

8. Status lagene 
Nordhordland Tråvlag: Olje og Energi ministeren kommer til V75 kjøringen på lørdag. Har 
prioritert treningsveiene som de har i laget. Jobber med å få nye leiekontrakter og 
opparbeiding av veiene. Oppfordrer alle til å jobbe med å rekruttere flere medlemmer i sitt 
lag. 

Voss Tråvlag: Jobber med den nye travbanen. 

Hardanger: Skal arrangeres Hestens dag til høsten. 

Askøy: Jobber med å forlenge leiekontrakter på treningsveier og oppgradering av 
treningsveier. 

Arna: Har vedlikehold treningsveiene sine, og flere medlemmer har stilt på dugnad. Har 
aktivitetsgruppe i laget og har hatt gymkhana. 

Sogn: Hadde lokalkjøring 05.05.18. Det var veldig vellykket. Jobber fortsatt med å forbedre 
travbanen og ønsker å ha en ny lokalkjøring til høsten.  Ønsker å ha en fellestur til V75 på 
Bergen Travpark i august. 

Osterøy: Er lite aktivitet, og treningsveien er dessverre blitt ødelagt. Laget snakker med 
grunneieren for å ordne treningsveien. Laget ønsker å slå seg sammen med BOT.  

BOT: Har dialog med Bergen Kommune angående muslingene. Skal ha sølvkjøring til høsten. 
Skal også ha Bjerke-Odense-Bergen cup.  

Kvinnherad: Skal ha Hestens dag. Jobber med å få til treningsfasiliteter. Skal ha temakveld til 
høsten for medlemmene.  

 
 
Neste lagledermøte: Slutten av august 2018 
Funksjonærkurs: Skal være over sommeren. Oppfordrer lagene til å sende delegater. 
Forbundssekretær sender ut informasjon til alle lagene.   
 
 
 

Møtet ble hevet kl. 21.00 
 
 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 


